
Volen m�s seguretat a les obres de la C-17

El president del Consell del Ripoll�s, Enric P�rez, ha fet arribar als responsables de

la direcci� de l'obra de desdoblament de la C-17 (Vic-Ripoll) la seva preocupaci�

per l'alta sinistralitat registrada en el tram d'obres en els �ltims dies. Li han dit

que comparteixen aquesta preocupaci� i que per aix� revisen di�riament la

senyalitzaci�. A m�s, ara posaran bandes rugoses i faran un tractament

antilliscant en alguns trams.
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